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Hallituksen kokous 10/2024

Aika: 14.03.2024, klo 10.15

Paikka: 1575, Kide, Konemiehentie 1

Paikalla:

Hallitus
Markus Laine (puheenjohtaja)

Kerttu Peura (sihteeri)

Aino Pelander

Alli Kolho

Erik Oksanen

Kalle Keinonen

Matvei Telov

Niklas Koskela

Sara Sofia Koivisto

Valentin Jutila

Vilppu Viinikainen

Muut läsnäolijat
Inkeri Nora (saapui kohdassa 11.1. ja poistui tauon aikana)

Irpo Niemenmaa (saapui kohdassa 11.1. ja poistui kohdassa 12.2.)

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 10.15.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainenmäärä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Matvei ja Valentin.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

5. Ilmoitusasiat
Vilppu ilmoitti, että evääksi onmandariineja, karjalanpiirakoita ja jääteetä.

6. Kuulumiskierros
Käytiin läpi kuulumiset seuraavasti:

Matvei: Ei syönyt aamupalaa, joten päätyi ostamaan historiallisen epäterveellisen aterian

R-kioskilta: hodari, Doritos-pussi ja Coca Cola. Tanssiaiset oli kivat eilen!

Aino: Tämän viikon kulttuuriarvioissa: lauantaina kävi Ruusujen keikalla, joka oli hieno!

Myös Luottomies-leffa oli hauska, ja tämän lisäksi onnistui myös kuokkimaan toisen



ryhmän phuksiryhmähengailuun Kinopoliin, jossa katsoivat Dyynin.

Valentin: Juuh. Yrittää keksiä muitakin kuulumisia kuin jalkaa. Ei ole edes kv-sitsejä

tulossa. Viime viikonloppun KY-vujuedustus oli kyllä hauska keissi, ja

KvTMK-kämppäapproillekin osallistui.

Niklas: Portugalissa oli oikein hauskaa, eikä edes lunta. Eilen extempore

tanssiaiskuvaajana, kun kuvaaja peruuntui aamulla. Kiva keissi, kiva järkkäillä.

Vilppu:Viime viikolla lirvahti kolme kertaa, mikä ei tehnyt hyvää jaksamiselle. Nyt on

keräillyt univelkoja takaisin. Mutta PJK-vujut oli kivat! Tänään vieläMetroCrawl, josta

kyllä metrolla kotiin, kun huomenna on lähtö Tampereelle vujuilemaan.

Kerttu: Sen verran täynnä ollut viikko, että muisti vasta Vilpun kuulumisista myös olleensa

kyseisillä PJK:n vujuilla. Ensi viikolla minilomalle hiihtovaeltamaan.

Markus:Viikonloppu oli hauska; KY-sillis oli kokemus - mutta sellainen, jota ei tarvitse

kokea enää uudestaan. Eilen vähän flunssainen olo, joka onneksi helpotti

sinkkiyliannostuksella. Vuosikokoussäätö vähän turhauttaa.

Alli:Oli viikonloppuna laskettelemassa ensimmäistä kertaa since 2019-20. Vanha olo,

mutta siitä vetreytyi ja oli lopulta hauskaa. Aamulla nukkui pommiin. Huomenna luvassa

elämän ensimmäinen kvartaalivuosisadan katsaus.

Sara Sofia:KY:n sillis oli kokemus. Oli sen jälkeen etsinyt hotellia väärän korttelin ympäri.

Totesi myös, että raakamunokoiso ei ole hyvää. Tällä viikolla kipparikoulutus oli hyvä,

mutta uupumustesti ja FTMK konseptina ei tuntunut parhaalta yhdistelmältä. Sai

kuitenkin vertaistukea, että on edellä hommissa.

Erik:Remppahommien täyteinen viikonloppu takana. HuomennaMatvein kanssa LKS:n

vujuille; niiden jatkot ovat Kaivolla, mikä kuulostaa villiltä konseptilta.

Kalle:Kävi ostamassa hallitushärpäkkeen, joka vähän kyllä rikkoo sovittua pukukoodia,

mutta eläämotolla “ysvi ei noudata killan lakia”. Lauantaina sai salilla noidannuolen, mikä

onneksi helpotti lopulta parissa päivässä. OnMario Kart -koukussa ja käynyt iltaisin

Olkkarilla pelaamassa.

7. Hyväksyttävät laskut

Kululaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Eemil Lähteenmäki 1. Gigakesäretken junaliput 8 kpl (Eemil) 772,00 € Hyväksytty

Reko Tainio 2. Gigakesäretken junaliput 8 kpl (Reko) 772,00 € Hyväksytty

Lydia Mårtenson Junaliput Gigakesäretkelle 1 kpl (Lydia) 168,00 € Hyväksytty

Inka Viita Kenttävaraus lentistreeneille 12.3. 48,00 € Hyväksytty

Vilppu Viinikainen
Vuosijuhlalahja (kossupullo + killan tarra)
Puunjalostajakillalta ry:lle. 17,09 € Hyväksytty

Helmi Tormilainen
25.2.2024 ESTIEM Workshop
-promotapahtuman aineksia. 59,18 € Hyväksytty



Vilppu Viinikainen
Metrocrawlin 2024 approkartat 100kpl
Pekan Pikapainosta 78,00 € Hyväksytty

Aino Pelander
Epoch 5 edustus 24.2. (0,75 x 55€ =
41,25€) 41,25 € Hyväksytty

Anton Vepsä (Prodekolta)

Athenen 400€ osuus ESTIEM
fuksiexchangen budjetista. Käytetään
mökkireissun ruokien kuluihin 444,18€. 400,00 €

Hyväksytty

Inka Viita Lentistreenien kenttävaraus 19.3. 48,00 € Hyväksytty

Niklas Koskela Mailchimp 30,26 € Hyväksytty

Hanna Karras
Leffaherkut phuksiryhmähengailuun
Kinopolissa 12.3.2024 (limu omaan piikkiin) 10,00 € Hyväksytty

Kerttu Peura Vuosijuhlalahja TiKille 1.3.2024 19,84 € Hyväksytty

Alli Kolho Proffakahveihin 12.3.2024 pullaa 60,00 € Hyväksytty

Aino Pelander Cuba Night 109 23.3. edustus (75 e) 75,00 € Hyväksytty

Valentin Jutila
KY vujuedustus 9.3. - lipun hinta 120€, josta
kilta korvaa 75€ 75,00 € Hyväksytty

Ostolaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Neoprint Oy Club X -julisteet 130,20 € Hyväksytty

Suomen Rannekekauppa
Oy Club X -rannekkeet 245,52 € Hyväksytty

Origos Oy 150 kpl Athene 25 -fuksipistekortti 173,60 € Hyväksytty

Sky Park Oy Rush-trampoliinipuistokäynti 318,00 € Hyväksytty

S-Business Oy Namubufferi 434,66 € Hyväksytty

8. Talous- ja hallintoasiat

8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen
Hyväksyttiin Aino Ylänne, Oiva Ylönen ja Santeri Suurnäkki killan virallisiksi

jäseniksi.

8.2. Palautetta hallituksen postilaatikkoon
Ei uutta palautetta.



8.3. Touhutonnihakemukset
Ei uusia hakemuksia. Keskusteltiin juhlavuoden touhutonnista viestimisestä ja

sen järkevästä jakamisesta. Päätettiin keskittää touhutonniraha tänä vuonna

matalan kynnyksen juhlavuositapahtumiin.

8.4. Muut esille tulevat asiat
-

9. Viestintä
9.1. Ajankohtaiset asiat

Kerttu nosti esiin viime vuonna kasatunOpiskelijan oikeudet -tietopaketin, joka

jäi loppuvuodesta julkaisematta nettisivuille. Sovittiin, että homma delegoidaan

Allille.

10. Opintoasiat
10.1. Informaatioverkostojen koulutusneuvosto 12.3.

Merkittiin tiedoksi Allin kuulumiset kokouksesta:

● Maisteriohjelman uudessa OPSissa Business andOrganizational Design

-pääaineen nimi muuttuu Strategy andOrganizational Designiksi.

Muutenmuutokset ovat lähinnä pieniä kurssimuutoksia.

● Keskusteluamyös opinnäytetöiden hallinnan siirtymisestä syksyllä

uudelle Salesforce-alustalle.

10.2. SCI opetuksen johtoryhmä 13.3.
Merkittiin tiedoksi Allin kuulumiset kokouksesta:

● Isoin keskustelu oli tutkintorahoituksesta: Opetus ja

kulttuuriministeriön rahoitus laskee valtakunnallisesti, jolloin Aallon

pitää jatkossa periä kv-opiskelijoilta koko tutkintomaksu, mikä tullee

luultavasti laskemaan opiskelijoidenmäärää.

● Lisäksi keskustelua oli kurssipalautejärjestelmästä ja erityisesti

palautteen “tämä kurssi vaati opintopistemääränsä verran työtä”

-kysymyksestä, jonka vastauksissa on haaste todenmukaisuuden

kanssa.

● Pöydällä oli myös - yllätys yllätys - kielilinjaukset, jotka aiheuttavat

maisteritasolla haasteita.

10.3. Muut esille tulevat asiat
Sivuainemessut oli, ja kalvot ovat vielä tulossa jakoon.Myös proffakahvit olivat

ja menivät tosi kivasti! Iso shoutout opetuslapsille pullien järjestelystä.

Lisäksi tepsyjenmaisteri-infoon on puhujarekry käynnissä, ja TiKin

maisteriopiskelijoita saa suolata Allille.

11. Yrityssuhteet
11.1. Ajankohtaiset asiat

Tammikuun sopimus jälkeen ollut vähän hiljaisempaa. Huhtikuulle on taas



enemmän excuja tulossa.

Inkeri ja Irpo saapuivat kokoukseen ajassa 10.55.

12. Yhteisö
12.1. Julkun esittäytyminen

Inkeri ja Irpo toivat mukanaanwappuisia tarjoiluja ja esittelivät hallitukselle

wappulehti Julkun toimintaa. Myyjäksi rekisteröityminen sekä 50h-skaba

alkavat 4.4.. 50h-skabassa Athene kuuluu keskisuureen kategoriaan ja

osallistuu kilpailuunmukaan siis myös tänä vuonna.

12.2. TEKin esittäytyminen

Irpo poistui kokouksesta ajassa 11.14.

Athenen TEK-kiltayhdyshenkilö Inkeri esitteli hallitukselle TEKin eli

ammattijärjestö Tekniikan akateemisten toimintaan. Sekä Inkeriin että

Otaniemen opiskelijayhdyshenkilönä toimivaan Niina Tapanaiseen voi vuoden

mittaan olla yhteydessäminkä vain kysymysten kanssa, ja TEKiltä voi siis

esimerkiksi hakea tukea erilaisiin tapahtumiin.

Siirryttiin tauolle ajassa 11.21.

Inkeri poistui kokouksesta tauon aikana.

Palattiin tauolta ajassa 11.26.

12.3. Muut esille tulevat asiat
Keskusteltiin hallituksen sähköpostilistalle tulevien viestien välittämisestä

toimareille. Sovittiin, että välitetään kiinnostavat tarjoukset aina omille

vastuutoimareille ja laitetaanmyös hallitus@athene.fi-lista viestin kopioksi, että

muut saavat tietää homman olevan hoidettu.

Vilppumuistutti myös antamaan omille toimareille Toimarikalenteri-oikeuksia,

jos heillä on siihen tarve, ja ilmoitti, ettäWappulautan päätössatama on tänäkin

vuonna Kauppatori, vaikkaMantan lakitusta ei sellaisenaan tapahtunekaan.

13. Tapahtumat
13.1. Sitsiappro 15.4.

Merkittiin tiedoksi, että tällainen IE-toimikunnan tapahtuma on tulossa.

Athenella samalle ajankohdalle osuu valitettavasti Kevätretki, mutta jos

kiinnostuneita löytyy niin kyseessä on kaikille avoin tapahtuma.

13.2. Syksyn tilakähmyt
Keskusteltiin syksyn tilakähmyjen aikataulusta ja organisoinnista. Sovittiin, että

kerätään päivämääriä pikkuhiljaa jo valmiiksi yhteiseen Sheets-tiedostoon, ja

mailto:hallitus@athene.fi


palataan kokonaisuuten tarkemmin vielä huhtikuun alussa ennen kuin itse

kähmyt alkavat.

13.3. Muut esille tulevat asiat
Merkittiin tiedoksi, että Väärinymmärrettyjen järjestelyt etenevät. Niiden

osalta on varmistunut, että TF ei osallistukaan.

Lisäksi alumnisitsit siirtyivätkinMegakaljakroken päälle, joten niiden

järjestäminen jääneekin kokonaan alumnihallituksen vastuulle, kun Athenen

hallitus on jo töissä Kaljakrokessa.

14. Phuksi- ja ISOasiat
14.1. ISOvalinnat

Asiasta on keskusteltu eilen ja todettu, että määrät osuivat sen verran lähelle

suunniteltuja, että kaikki hakijat valitaan. AinoastaanMKV-isoja tulee olemaan

tätä vuotta vähemmän, mutta heidät on tavoite saada aktiivisemmiksi.

VastuuISOt päätetään vielä loppuviikosta, ja sen jälkeen kaikki valinnat

julkaistaan killalle.

14.2. Phuksipeijaiset
Phukseista on valittu peijaiskapteenit ja hommat rullaavat; Sara Sofia katselee

vain perästä.

14.3. Haalarit
Sara Sofia on kysellyt haalarifirmalta hintaerittelyjä budjettia varten, mutta on

törmännyt haasteeseen, kun toimittajalla vaihtuu syksyynmennessä vielä

toimikausi eikä se ole lyönyt hintamuutoksia vielä lukkoon. Jokin alustava arvio

kuitenkin saatiin, ja selvittelytyö jatkuu.

14.4. Phuksiopas
Phuksioppaan tekeminen etenee jo! Sara Sofia on pyydellyt tarvittavilta

ihmisiltä tekstejä, ja deadline näille on 21.4.. Kuvaajat ovat selvittelyssämyös.

14.5. Muut esille tulevat asiat
Fuksijäynä tapahtuu lauantaina! Viime hetken sponsorisäätöä on vielä ilmassa,

muttamuuten homma on hallussa.

15. MKV-asiat
15.1. Ajankohtaiset asiat

Ei lisättävää, ISOvalinnat on tehty yllä esitellyn tilanteenmukaan.

16. Muu toiminta

16.1. Sakkojen päivitys
Annettiin Valentinille yksi (1) sakko esityslistan täyttämättä jättämisestä.



16.2. Pöytäkirjojen tarkastukset
Etenevät.

16.3. Sihteeri ensi viikon kokoukseen
Valittiin Alli sihteeriksi ensi viikon kokoukseen, kun Kerttu on estynyt.

17. Muut esille tulevat asiat
Niklas muistutti, että huomenna on XXV-semma, jossa hallitus on töissä Telegramissa

jaetun Sheetsin mukaan.

Keskusteltiin lisäksi Qkkachatin päivämäärästä, ja päätettiin selvitellä mahdollisuuksia

vielä vaikuttaa ilmenneisiin päällekkäisyyksiin.

Lisäksi Markus nosti esille tärkeänä ilmoitusasiana, että kapteenin hattu on siirtynyt

erittäin hienosta sillissuoriutumisesta ja ennakkoluulottomasta asenteesta Sara Sofialle.

18. Seuraava kokous
Seuraava kokous pidetään 21.3. kello 10.15, vihdoin taas Olkkarin viereisessä

A106-vakioneukkarissa! Eväsvuorossa Aino.

19. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 11.56.

Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________ ________________________________________

Matvei Telov Valentin Jutila

Puheenjohtaja ja sihteeri:

________________________________________ ________________________________________

Markus Laine Kerttu Peura


